
Frist for innspill: Onsdag 04.12

Fau-møte 13. November 2024

Tilstede på møtet:
Kim Ronny Schmidt, Leder, 8B
Oda Kleiven, Nestleder, 8D
Synne Vold Tambs-Lyche, Sekretær, 10B
Ina Borgenheim Pedersen, 9B
Lovisa Lilja Vilhjalmsdottir, 9D
Atle Kielland, 9E
Lena Charlotte Hyltner Evensen, 9F
Elisabeth Kaaløy Aleksandersen, 10A (elisabeth.aleksandersen@bravida.no)
Christian Ropspad, 8E
Mette Gundersen, 10E
Ivar Nodeland, vara, 10D (nivar_@hotmail.com)
Fredrik Sahlander, 8G
Hilde Granly Aanensen, 8F
Anne Marie, 10C
Nurizat Sadyrbaeva,vara 8A
Solveig Nørvåg Dahl, 9A
Agnete Bentsen 10A

Ikke representert på møtet med klassekontakt eller vara: 9C, 8C, 10F

Agenda

Vedtekter: Trenger Fau vedtekter, hvorfor skal vi ha det, og hvordan skal disse
være?

- Et par dokumenter som er styrende: Bla Årshjul
- Trenger det for å legge føringer for arbeidet vi skal gjøre i Fau.
- Tidligere har det blitt forsøkt å lokke foreldre til å sitte i Fau ved å si at

“her gjør vi ingenting egentlig - vi drikke kaffe”, som jo ikke er signalet
vi ønsker å sende ut. Ved å ha offentlige tilgjengelige (tilgjengelige på
nettsiden) styrings-dokumenter vil vi hjelpe kommende Fau, og vil sette
standarden/forventningene.

- Vi ønsker å beslutte et sett med vedtekter - vedta dem neste møte.

Ønsker Fau at vi skal ha et årshjul?
Hva skal våre oppgaver gjennom året være?

- Vi ser det er noe ulikt om klassene samles for noe sosialt eller ikke.
Noen klasser har sosial-komité (foreldre).

- Noen foreldre opplever at det er dårlig informasjon ut til foreldre (om
ulike arrangementer i regi av skole/Fau) Her vil et årshjul hjelpe.

- Natteravn bør ligge inne i årshjulet. Slik at vi kan få informert foreldre
tidlig nok. På nettsiden til Konfug ligger det en oversikt over hvilke



skoler som har ansvar når (datoer). Grim skole stilte med flest foreldre
nå i oktober - det er jo veldig positivt.

- Juleavslutning/sommeravslutning feks?

Informasjon fra SU
Samarbeidsutvalg Grim Skole,
består av:

2 representanter fra elevrådet, 2 representanter fra
undervisningspersonalet, 2 representanter fra kommunen, 1 representant «andre tilsatte», 2
representanter fra FAU, Elevrådet har Leder og Nestleder av
SU. Rektor er sekretær.

Sammensetning av Samarbeidsutvalget

Ved alle norske skoler skal det finnes et samarbeidsutvalg (SU) eller et driftsstyre.
Disse utvalgene skal bestå av representanter fra foreldrene, elevene, undervisningspersonale, andre
tilsatte og to representanter fra kommunen, hvor
rektor er den ene. Foreldrerepresentantene bør være
fra FAU. Den ene representanten skal være FAU-lederen.
(Fra PP. Referatet fra Su-møtet ligger i sin helhet på skolens hjemmeside)

Ønsker stopp av saboterende/forstyrrende/respektløs oppførsel når det er
plenumsfremføringer. De ønsker hjelp til hvordan dette kan stoppes. Hvordan kan vi
så klare å påvirke dette?

- Noe drama i jentegjenger.
- “Snitching” (at man ikke skal si ifra), banning, rasisme.
- Lærerne ønsker at vi foreldre skal engasjere oss. Hvordan kan vi klare å

engasjere foreldre?
- Vi diskuterer ulike muligheter, feks å søke midler fra stiftelser for å få inn en

inspirerende person til å holde foredrag for elever i skoletida. Marco Elsafadi
nevnes som et forslag (han var nettopp på foreldrekonferansen)

- Det foreslås at klassene kan samles for noe sosialt- Noe alla barneskolen -
med leker/ spillkveld, etc. Når foreldrene viser at vi kan omgås er vi gode
eksempler for barna våre. Det hjelper ungdommene at vi foreldre blir kjent.
Skolenes lokaler (feks aulaen) kan brukes om klasser ønsker å samles. I
årshjulet kan vi skrive at vi anbefaler et treff i halvåret. Det bør være lavterskel
og gratis. Sommeravslutning bør alle klasser ha, det kan vi ta inn i årshjulet.

Innmeldte saker

Sak 1: Kan skolens hjemmeside linke til hjelpesider som dysleksi
(allerede link), ADHD https://www.adhdnorge.no/om-adhd, nettvett
https://nettvett.no/, med mer. Det er ønskelig å samle slike linker som kan skape
forståelse for annerledeshet.

https://www.adhdnorge.no/om-adhd


- Vi forhører oss med rektor om nettsida kan oppdateres med flere linker -
skolen ønsker å bygge opp ei nettside som er god for oss å bruke. Rektor sier
at oppdateringer/endringer fint er mulig. Silje jobber med nettsida for å stadig
forbedre, alt må kvalitetssikres - de anser det som bra å få innspill - da vi jo
ser på dette fra foreldreperspektivet. Vi kommer tilbake til Åse Marit med hva
konkret vi ønsker å ha/ha bort fra nettsida for å gjøre det mer tilgjengelig.

- Ønsker å ha “nyttige lenker” inne på menyen.

Sak 2: Hvordan kan vi forebygge vold og trusler? Et forebyggende
tiltak kan være mer aktiviteter i friminutt, bedre uteområde. Det finnes ikke noe
område under tak, sitteplass, grøntområder... Hvordan kan vi jobbe med
dette? Fau kan søke om ulike type midler (i samarbeid med skolen).

- Hvordan få midler til å utbedre uteområdet? Går på skolebudsjettet, går det
utenom budsjett må vi kunne begrunne hvorfor utbedringen her skal trumfe
andre skolers behov. Kan en søke bydelsfondet? Få midler fra Ungdommens
kommunestyre?

- Parkeringen: 100.000 er lovet i forb. m parkeringsplassen -> men dette er
penger vi ble lovet men ikke får. Både ute og inne er det egentlig veldig mye
prekært. Vi kan argumentere med at grøntareal ble fjernet, og at derfor må
uteområdet utbedres. “Tar dere et tre skal vi få et nytt ett”. (Samarbeide med
feks parkvesenets arbeidstrenings-program eller lignende som en måte å få
ned kostander?

- Trygghetsvandring ble arrangert for noen år tilbake. Mye er gjort tidligere mtp
utelys.

- Prøver å få inn lederen i oppvekststyret til neste Fau-møte.

Sak 3: Hvordan kan vi jobbe med rammer og miljø i klasser slik at
det blir trygt å gjennomføre muntlig fremføring i plenum?

- Det tas opp blikking som noe det er omtrent umulig å se for voksne.
- Vi må få mer info hjem til foreldre om at det skjer, slik at vi kan ta tak i dette på

hjemmebane. Vi ønsker at lærerne skal være aktive på å fortelle oss hva som
foregår.

- Hva skal vi gjøre med det som foregår som vi voksne ikke ser? Hva kan FAU
gjøre her? Det foreslås nyhetsbrev som sendes ut til foreldre, og Mette
Gundersen melder seg til å lage et utkast til nyhetsbrevet.

- Ønske fra rektor: få foreldrene til å arrangere noe en gang i halvåret. Ved
dette avrunder vi møtet, tilbake til det tidligere punktet årshjul.

*Vi forventer at alle skal åpne og kikke på dokumentene som sendes ut i forkant av
Fau-møtene.
* Neste møter er 15.01.2025.


